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P R O T O K Ó Ł  Nr XLI/18 

 

 

z obrad czterdziestej pierwszej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła 

się w dniu 25 stycznia 2018 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie.  

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Gabriela 

Staszkiewicz. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 15
30

,  a zakończyła o godz. 17
25

. 

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

6. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych. 

7. Informacja o wysokości średniego wynagrodzenia na poszczególnych poziomach 

stopni awansu zawodowego nauczycieli w 2017 roku. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

8.1.ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli,  

innych form wychowania przedszkolnego i szkół prowadzonych na terenie Miasta  

Cieszyn oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystania, 

8.2. zasad wyznaczenia składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji, 

8.3. udzielania pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielsko-Biała 

na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom 

Alkoholowym w Bielsku-Białej, 

8.4.udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Powiatu 

Cieszyńskiego na realizację zadania: „Prowadzenie Powiatowego Ośrodka 

Wsparcia dla Osób Dotkniętych Przemocą w Rodzinie”, 

8.5.określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania, 

8.6.zmiany uchwały Rady Miejskiej Cieszyna Nr XXVII/256/16 z dnia 24 listopada 

2016 roku w sprawie określenia zasad zbywania, nabywania i obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, w tym zawierania kolejnych umów 

dzierżawy lub najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, 

8.7.zmiany uchwały Nr VI/38/11 Rady Miejskiej Cieszyna w sprawie warunków 

udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych, 

8.8.przyjęcia zadania od Powiatu Cieszyńskiego w zakresie realizacji zadania 

inwestycyjnego, 

8.9.udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu, 
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8.10. wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej Cieszyna do prac Rady 

Programowej Zamku Cieszyn, 

8.11. zmiany planu dochodów i wydatków budżetu Miasta na 2018 rok, 

8.12. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 

2018 – 2028, 

8.13. rozpatrzenia skargi Pana Jerzego Bednarczyka na Komendanta Straży 

Miejskiej w Cieszynie, 

8.14. nadania nazwy rondu. 

9. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej w 2017 roku.  

10. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z realizacji uchwał Rady Miejskiej 

Cieszyna podjętych w II półroczu 2017 roku. 

11. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między 

sesjami. 

12. Oświadczenia i sprawy różne. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

 

 

X  X  X 

 

 

 

Sesję Rady Miejskiej poprzedził koncert kolęd w wykonaniu Chóru Liceum 

i Gimnazjum Towarzystwa Ewangelickiego w Cieszynie, pod dyrekcją Pani Racheli Cieślar. 

Zaproszenie Przewodniczącej Rady oraz Burmistrza Miasta przyjęła również Dyrektor 

Liceum Ogólnokształcącego Towarzystwa Ewangelickiego  Pani Aleksandra Trybuś–Cieślar. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że w rankingu szkół LOTE otrzymało 

1 miejsce w Powiecie Cieszyńskim, 2 miejsce w Województwie Śląskim, 40 miejsce 

w  Polsce (w roku 2017). Wraz z Burmistrzem Miasta złożyła Pani Dyrektor serdeczne 

gratulacje zdobycia po raz kolejny, bardzo wysokiej pozycji cieszyńskiej szkoły zarówno 

w rankingu licealnym, jak również w rankingu maturalnym. 

 

Ad 1. 

 

Czterdziestą pierwszą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzyła i prowadziła Przewodnicząca 

Rady Pani Gabriela Staszkiewicz. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad.  

W sesji uczestniczyło 20 radnych.  

 

Przewodnicząca Rady przywitała Burmistrza Miasta Cieszyna Pana Ryszarda Macurę, 

Z-cę Burmistrza Miasta Pana Aleksandra Cierniaka, Skarbnika Miasta Panią Alicję 

Dąbrowską, Radcę prawnego Pana Damiana Piątkowskiego, jak również wszystkich 

uczestników dzisiejszej sesji. 

Poinformowała, że obrady są nagrywane zarówno w formacie audio jak i video. 

 

Ad 2. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że pismem z dnia 24 stycznia 2018 roku Pan Jerzy 

Bednarczyk wycofał skargę z dnia 18 grudnia 2017 roku na Komendanta Straży Miejskiej 

w Cieszynie, zatem jej rozpatrywanie w dniu dzisiejszym staje się bezzasadne. 
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Przewodniczący Komisji Finansów Pan Krzysztof Pszczółka zgłosił wniosek Komisji 

o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej 

Cieszyna Nr XXVII/256/16 z dnia 24 listopada 2016 roku w sprawie określenia zasad 

zbywania, nabywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 

wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, w tym 

zawierania kolejnych umów dzierżawy lub najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 

3 lat. Zaproponował skierowanie w/w dokumentu do ponownej pracy w Komisji Finansów. 

 

Z-ca BM Pan Aleksander Cierniak informując, że w/w projekt uchwały ma bezpośredni 

związek z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/38/11 Rady Miejskiej 

Cieszyna w sprawie warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy 

sprzedaży lokali mieszkalnych, złożył zatem wniosek o wycofanie również tego projektu 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o wycofanie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Jerzego Bednarczyka na Komendanta 

Straży Miejskiej w Cieszynie. 

 

Wniosek o wycofanie w/w projektu uchwały Rada przyjęła 20 głosami. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o wycofanie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Cieszyna Nr XXVII/256/16 

z dnia 24 listopada 2016 roku w sprawie określenia zasad zbywania, nabywania i obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 

lata lub na czas nieoznaczony, w tym zawierania kolejnych umów dzierżawy lub najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Wniosek o wycofanie w/w projektu uchwały Rada przyjęła 20 głosami. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o wycofanie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/38/11 Rady Miejskiej Cieszyna 

w sprawie warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży 

lokali mieszkalnych. 

 

Wniosek o wycofanie w/w projektu uchwały Rada przyjęła 20 głosami. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że w związku z przyjęciem wszystkich zgłoszonych 

wniosków o zmianę porządku obrad, projekty uchwał, które dotychczas oznaczone były jako 

punkty 8.8 i 8.9., otrzymują numerację 8.6 oraz 8.7. Zmienia się również numeracja kolejnych 

projektów uchwał w ten sposób, że ostatni z projektów uchwał rozpytywany będzie jako 

punkt 8.11.   

 

 

Ad 3. 

 

Do protokołu z XL sesji Rady Miejskiej Cieszyna uwag nie zgłoszono, tym samym protokół 

z dnia 28 grudnia 2017 roku został przez Radę przyjęty. 
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Ad 4. 

 

Przewodnicząca Rady przywitała Pana Jerzego Wałgę, mieszkańca Cieszyna, wybitnego 

rusznikarza, twórcę słynnych strzelb myśliwskich o nazwie cieszynki. Poinformowała, że dnia 

20 stycznia br. w zabrzańskim Domu Muzyki i Tańca podczas uroczystej Galii wręczone 

zostały Laury Umiejętności i Kompetencji. Jednym z Laureatów tej Nagrody został Pan Jerzy 

Wałga, któremu w imieniu Rady Miejskiej złożyła gratulacje tak wysokiego wyróżnienia. 

Poinformowała, że dotychczas tzw. Śląskim Wawrzynem odznaczonych zostało 

3 cieszyniaków – Pan Jan Olbrycht, Pan Jerzy Kronhold, Pan Jan Żurek  oraz 2 firmy „Olza” 

oraz „Celma”. Wraz z Burmistrzem Miasta złożyła laureatowi życzenia kontynuacji swojej 

pasji i znalezienia godnego następcy, miłośnika rusznikarstwa. 

 

Pan Jerzy Wałga dziękując za zaproszenie i list gratulacyjny od Władz Miasta oraz Rady 

Miejskiej Cieszyna, naświetlił pokrótce historię cieszynek. Wspomniał, że rzemiosło to ma 

już ponad 500 lat tradycji, a w samym Cieszynie od 1595 roku do prawie XX wieku działało 

ponad 200 rusznikarzy. 

 

Ad 5. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Andrzej Surzycki przedstawił interpelacje, wnioski 

i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych złożone 

w okresie między sesjami – wg rejestru od numeru BRM.0003.766.2017 do numeru 

BRM.0003.774.2018. 

 

Państwo Radni kolejno ustosunkowywali się do otrzymanych odpowiedzi. 

 

Treść w/w interpelacji, wniosków i zapytań radnych wraz z odpowiedziami, dostępna jest na 

stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Cieszynie w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 6. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Janina Cichomska przedstawiła interpelacje, wnioski 

i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania Komisji Rady oraz Klubów 

Radnych. 

Poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu złożyła wniosek w sprawie 

przedstawienia Komisji OKS koncepcji modernizacji Kąpieliska Miejskiego przy ul. Al. Jana 

Łyska w Cieszynie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady przypomniała również, że Klub Radnych „POROZUMIENIE” 

złożył dwa wnioski, z których jeden czeka na odpowiedź, zaś drugi na rozpatrzenie  przez 

Radę Miejską. Wnioski Klubu Radnych dotyczą: 

- funkcjonowania kempingu „OLZA”, 

- nadania rondu na skrzyżowaniu ulic Bobrecka-Hajduka nazwy „Rady Narodowej Księstwa 

Cieszyńskiego”. 

 

Ad 7. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad - Informacji 

o wysokości średniego wynagrodzenia na poszczególnych poziomach stopni awansu 

zawodowego nauczycieli w 2017 roku. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Pan Remigiusz Jankowski poinformował, 

że Komisja Oświaty analizowała ten temat na wczorajszym posiedzeniu i cały czas budzi 

pewien niepokój, bardzo duża kwota, jaką Miasto Cieszyn dopłaca do subwencji oświatowej, 

aby szkoły i przedszkola mogły funkcjonować na tym poziomie, na jakim funkcjonują. 

Przedstawiona informacja wskazuje, że zostały nauczycielom wypłacone wynagrodzenia 

o prawie milion złotych większe, niż wymaga to ustawa.  Komisja wspólnie z Panem 

Burmistrzem doszła do wniosku, że należy czynić starania, aby wynagrodzenia nauczycieli 

były w wysokości jak najbardziej zbliżonej do średnich. Po raz kolejny rozmawialiśmy na 

temat racjonalizacji wydatków w cieszyńskiej oświacie, gdyż dopłacamy z budżetu Miasta 

bardzo dużo pieniędzy do subwencji. Będziemy się zastanawiać jak cieszyńska oświata ma 

wyglądać żeby była tańsza, ale nie kosztem jakości nauczania. 

 

Ad 8. 

 

Ad 8.1. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego i szkół prowadzonych na terenie Miasta  Cieszyn oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji  Oświaty, Kultury i Sportu Pana Remigiusza 

Jankowskiego o stanowisko do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu powyższy 

projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego i szkół prowadzonych na terenie 

Miasta  Cieszyn oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystania. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

 

Ad 8.2. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zasad wyznaczenia składu 

oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji. Zapoznała również zebranych z uchwałą 

Nr XIV/7/2017 Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego z dnia 15 grudnia 2017 roku 

w sprawie opinii do w/w projektu uchwały. Uwagi zgłoszone przez GRDPP zostały przez 

Burmistrza Miasta uwzględnione.  

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zasad wyznaczenia składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 
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Ad 8.3. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej 

w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielsko-Biała na dofinansowanie działalności Ośrodka 

Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku-Białej. Poprosiła Przewodniczącego 

Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Pana Marka Szczypkę o stanowisko do w/w projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych powyższy 

projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta 

Bielsko-Biała na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom 

Alkoholowym w Bielsku-Białej. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 8.4. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

w postaci dotacji celowej dla Powiatu Cieszyńskiego na realizację zadania: „Prowadzenie 

Powiatowego Ośrodka Wsparcia dla Osób Dotkniętych Przemocą w Rodzinie”. Poprosiła 

Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Pana Marka Szczypkę 

o stanowisko do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych powyższy 

projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Powiatu 

Cieszyńskiego na realizację zadania: „Prowadzenie Powiatowego Ośrodka Wsparcia dla Osób 

Dotkniętych Przemocą w Rodzinie”. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 8.5. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 

z opłat i trybu ich pobierania. 

Poprosiła o stanowisko do omawianego projektu uchwały, Przewodniczącego Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych Pana Marka Szczypkę. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych powyższy 

projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 8.6. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia zadania od Powiatu 

Cieszyńskiego w zakresie realizacji zadania inwestycyjnego. 

Poprosiła o stanowisko do omawianego projektu uchwały, Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pana Krzysztofa Wantuloka. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia zadania od Powiatu Cieszyńskiego w zakresie realizacji zadania 

inwestycyjnego. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 8.7. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Cieszyńskiemu. 

Poprosiła o stanowisko do omawianego projektu uchwały, Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Pana Krzysztofa Wantuloka. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 8.8. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela 

Rady Miejskiej Cieszyna do prac Rady Programowej Zamku Cieszyn. 

Poprosiła o zgłaszanie kandydatur.  

 

Radny Krzysztof Pszczółka zgłosił kandydaturę Przewodniczącej Rady Miejskiej Pani 

Gabrieli Staszkiewicz. 

 

Przewodnicząca Rady Pani Gabriela Staszkiewicz wyraziła zgodę na kandydowanie. 
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Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej Cieszyna do prac Rady 

Programowej Zamku Cieszyn. Przytoczyła zaproponowane brzmienie paragrafu 1 

„Wyznaczyć przedstawiciela Rady Miejskiej Cieszyna w osobie Pani Gabrieli Staszkiewicz 

do prac Rady Programowej Zamku Cieszyn”.  

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad 8.9. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Cieszyna na 2018 rok. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów Pana Krzysztofa Pszczółkę o stanowisko do 

w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Finansów powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2018 rok. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami. 

 

Ad 8.10. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2018 – 2028. 

Poprosiła Przewodniczącego Komisji Finansów Pana Krzysztofa Pszczółkę o stanowisko do 

w/w projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja Finansów powyższy projekt uchwały 

zaopiniowała pozytywnie. 

 

Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2018 

– 2028. 
 

W/w uchwałę Rada przyjęła jednogłośnie 20 głosami. 

 

Ad 8.11. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy rondu. 

Poinformowała, że wpłynął wniosek od wszystkich trzech Klubów Radnych Rady Miejskiej 

Cieszyna o nadanie rondu przy  skrzyżowaniu ulic Stawowej, Katowickiej, Liburnii 

i Kolejowej nazwy: Rondo Jana Pawła II. 

Poprosiła Przewodniczącą Komisji Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków Panią Irenę 

Kwaśny o stanowisko do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony 

Zabytków powyższy projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
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Z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie nadania rondu przy skrzyżowaniu ulic Stawowej, Katowickiej, Liburnii 

i Kolejowej nazwy: Rondo Jana Pawła II. 

 

W/w uchwałę Rada przyjęła 19 głosami. 

 

 

Ad 9. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad -

Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej w 2017 roku. Poinformowała, że 

wszystkie Komisje złożyły pisemne sprawozdania z działalności za rok 2017. Zwróciła się 

z pytaniem, czy ktoś z Państwa Radnych życzy sobie odczytać treść któregoś ze sprawozdań. 

 

Nie zgłoszono takiej potrzeby, gdyż dokumenty stanowią załączniki do protokołu i można 

z nimi zapoznać się w Biurze Rady Miejskiej. 

 

 

Ad 10. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad - 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z realizacji uchwał Rady Miejskiej Cieszyna 

podjętych w II półroczu 2017 roku. 

 

Do przedłożonego materiału pisemnego pytanie zgłosił Radny Krzysztof Pszczółka, 

odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik Alicja Dąbrowska. 

 

 

Ad 11. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad 

- Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między sesjami. 

 

Do przedłożonego materiału pisemnego nie zgłoszono pytań. 

 

 

Ad 12. 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem, czy ktoś z Państwa Radnych  chciałby złożyć 

oświadczenie. 

Nikt z Radnych nie wygłosił oświadczenia, zatem Przewodnicząca Rady przedstawiła 

następującą korespondencję skierowaną do Rady Miejskiej Cieszyna: 

1. Burmistrz Miasta informuje, że zgodnie z par.4 ust. 1 rozporządzenia Ministra 

Sprawiedliwości, wyznaczył na 2018 rok   5 podmiotów, na rzecz których skazani 

przez Zakład Karny w Cieszynie, mogą wykonywać prace na cele społeczne.   

2. Burmistrz Miasta realizując zapis par. 10 ust. 2 Uchwały Rady Miejskiej Cieszyna 

w sprawie określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Cieszyn, informuje, że w roku 2017 podjął 

4 zarządzenia w spr. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego. 
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3. Z-ca Regionalnej Izby  Obrachunkowej w Katowicach informuje, że wszczęto 

postępowanie nadzorcze wobec 3 uchwał Rady Miejskiej z 28 grudnia 2017 roku, 

które będą badane na posiedzeniu Kolegium RIO w Katowicach w dniu 30.01.br. 

4. Dyrektor Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Cieszynie złożył wniosek 

o umorzenie zaległości podatkowej i odsetek za zwłokę w podatku od nieruchomości 

za grudzień 2017 roku. 

5. Zarząd Koła Ratownictwa PCK w Cieszynie zwraca się z prośbą o wsparcie rzeczowe 

w postaci zestawu ratunkowego, którego szacunkowy koszt wynosi 6.700 zł. 

6. Gminna Rada Działalności Pożytku Publicznego przesyła do wiadomości Rady 

Miejskiej uchwałę w sprawie uchwalenia planu pracy na I półrocze 2018 roku. 

7. Zarząd Fundacji im. Józefa Świdra zwraca się z wnioskiem o nadanie jednej z ulic, 

placów lub skwerów na terenie Miasta Cieszyna imienia Józefa Świdra – wybitnego 

kompozytora i pedagoga muzycznego, wieloletniego Dyrektora Instytutu Muzyki 

w Cieszynie. 

8. Przewodniczący Rady Powiatu Cieszyńskiego przesyła do Rady Miejskiej wniosek 

grupy radnych Rady Powiatu o nadanie nowo powstałemu rondu w ciągu 

ul. Bobreckiej nazwy imienia Marii i Lecha Kaczyńskich. 

9. Mieszkańcy bloków przy ul. Szymanowskiego i ul. Moniuszki złożyli wniosek 

o zorganizowanie spotkania Radnych, Władz Miasta i Władz Powiatu z mieszkańcami 

osiedla Szopena w sprawie koncepcji umieszczenia placu budowy na środku 

ruchliwego skrzyżowania dróg i chodników komunikacyjnych. 

Ustalono, że Przewodnicząca Rady wystąpi z zapytaniem do wnioskodawców, czy 

odpowiada im termin spotkania w drugim tygodniu lutego br. 

10. Mieszkańcy ulicy Wiosennej w Cieszynie złożyli petycję o podjęcie niezwłocznych 

działań związanych z przebudową wyjazdu z ul. Wiosennej na ul. Bielską. 

11. Mieszkaniec Cieszyna złożył petycję wraz z innymi mieszkańcami Cieszyna, Powiatu 

Cieszyńskiego oraz osobami związanymi z Śląskiem Cieszyńskim o nadanie imienia 

„Rondo Rady Narodowej Księstwa Cieszyńskiego” dla nowego ronda przy 

ul. Hajduka i Bobreckiej w Cieszynie. 

12. Mieszkańcy Cieszyna złożyli wniosek o nadanie nowemu rondu przy 

ul. Hajduka i Bobreckiej w Cieszynie, imienia pilota Pawła Niemca. 

13. Mieszkaniec Cieszyna zwraca się z prośbą o rozpatrzenie możliwości nazwania nowo 

powstałego ronda koło dworca PKP imienia Rady Narodowej Księstwa 

Cieszyńskiego. 

14. Przewodniczący Rady Powiatu Cieszyńskiego zaprasza na sesję Rady, która odbędzie 

się dnia 30 stycznia br. o godz. 13.00 w Sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego. 

15. Komisja Statutowa złożyła wniosek o umieszczenie w porządku obrad sesji Rady 

Miejskiej planowanej na dzień 22 lutego br., projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Statutu Miasta Cieszyna.  
 

W sprawach różnych głos zabrali Radni:   Krzysztof Pszczółka, Piotr Tomica, Bartosz Tyrna, 

Krzysztof Herok, Stanisław Pońc. Odpowiedzi udzielali Burmistrz Miasta Pan Ryszard 

Macura, Skarbnik Miasta Pani Alicja Dąbrowska oraz Przewodnicząca Rady Pani Gabriela 

Staszkiewicz. 

 

Sekretarz Miasta Pan Stanisław Kawecki odnosząc się do zakończonej pracy Komisji 

Statutowej nad projektem nowego Statutu Miasta Cieszyna, poinformował o nowelizacji 

ustawy o samorządzie gminnym oraz o wprowadzonych zmianach w ustawie - Kodeks 

wyborczy. Powiedział, że zapisy znowelizowanej ustawy cyt. „Stosuje się do kadencji 

organów jednostek samorządu terytorialnego następujących po kadencji, w czasie której 
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niniejsza ustawa weszła w życie”, co oznacza, że do końca obecnej kadencji nowe zapisy nie 

obowiązują. Należałoby jednak zastanowić się, czy nie przygotować Statutu Miasta Cieszyna 

pod kątem dostosowania zapisów w nim zawartych do znowelizowanej ustawy. Podał kilka 

przykładów rozbieżności zapisów – w Statucie mowa o kadencji 4 letniej, w ustawie – 

kadencja 5-letnia, w Statucie klub radnych może tworzyć minimum 5 radnych, wg nowych 

zapisów wystarczy 3 radnych, w Statucie mowa o interpelacjach, wnioskach i zapytaniach, 

w ustawie - forma wniosku jest pominięta. Stwierdził, iż wstępnie znalazł około 10 zapisów 

w Statucie Miasta Cieszyna, które należałoby zmienić.  

 

Przewodnicząca Rady zapoznała zebranych z pismem Burmistrza Miasta z dnia 15 stycznia 

br. dotyczącym zmiany terminu rozpatrywania projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Cieszyn w 2018 roku. Następnie odczytała treść pisma wystosowanego przez 

Pana Jerzego Bednarczyka do Przewodniczącej Rady Miejskiej, uzasadniającego powód jego 

nieobecności na sesji – kopia pisma stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Bartosz Tyrna nawiązując do wniosku Radnego Bolesława Zemły w sprawie 

powołania doraźnej komisji ds. budowy parkingu w mieście zaproponował, aby po sesji 

spotkali się Przewodniczący wszystkich trzech Klubów Radnych i podjęli w tej sprawie 

decyzję. 

 

Z-ca BM Pan Aleksander Cierniak powiedział, że zgodnie z obowiązkiem przekazywania 

Radzie aktualnych informacji dotyczących dawnej Drukarni oraz Fabryki Las, stwierdza, iż 

na przestrzeni ostatniego miesiąca nic się nie zmieniło. W obu przypadkach trwają prace 

związane z przygotowaniem wyceny nieruchomości. 

 

 

Ad 13. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodnicząca Rady Gabriela Staszkiewicz zamknęła 

obrady czterdziestej pierwszej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji. 

 

Pełna treść obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

 

 

 

 

Protokołowała                  Przewodnicząca Rady Miejskiej Cieszyna  

 

Jolanta Fajkis                    Gabriela Staszkiewicz 

                                

 

 


